
Beboerforeningen Ryparken II. 
 

Referat – bestyrelsesmøde nr. 73 
Onsdag den 9. januar 2008 kl. 20.00 – 22.00 

 
 

Til stede: Svend (SWO), Allan (AJ), Pia (PL), Bo (BOS) (ref) 
 
1) Godkendelse af dagsorden 

 
2) Godkendelse af referat nr. 72 (Dec. 2007).  

Ingen bemærkninger – godkendt: 
 

3) Tilbagemelding og drøftelse af arbejdet i diverse udvalg: 
Affaldssorteringsudvalget (AH): Intet nyt – Anita afbud 
Dørlåseudvalget (AJ): intet nyt 
 

4) Henvendelse fra Lundehusskolen om SSP-samarbejde: (PL) 
Intet nyt. 
 

5) Stillingtagen til udlejning af selskabslokalerne nytårsaften samt til andre FSB-
beboere uden for Ryparken 2. (SWO) – Bestyrelsen besluttede at man for fremtiden 
ikke udlejer selskabslokalerne nytårsaften. Undtagen, hvis det er beboerforeningen, 
der arrangerer. 
Udlejning til andre i FSB regi udskydes til næste møde.  
Et punkt til senere drøftelse: Opfriskning og ombygning af selskabslokalerne. 
 

6) Procedurer for bestyrelsens henvendelse til administrationen. (SWO)   
Alle henvendelser til administration foregår via formanden og Anita. 
 

7) Bidrag til næste nummer af Rypen (AH)  
Anita har sendt udkast. Allan skriver om Nordhavnsvejen. Pia skriver om borgermøde 
den 7. februar vedr. Nordhavnsvejen. Svend skriver om vaskeriet. Pia om 
trafiksanering i Ryparken (hastighedsdæmpende foranstaltninger).  
 

8) Meddelelser, diverse post og møder 
a) Vi har modtaget brev fra administrationen om, at indsende kopi af regnskab for 
rådighedsbeløbet for 2007 (SWO) Svend tager kontakt til Anita. 
 
b) Der har været 2 indbrud i løbet af november måned. Begge i stuelejligheder. 
 
c) Hanne fra områdeudvalget har gennemgået alle bede med vores nye mand (Kemal) 
mhp. at få præciseret, hvad der skal laves og ikke mindst hvordan. Tilsyneladende har 
Kemal ikke fået nogen introduktion til opgaven. Han er samtidig blevet orienteret om 
afdelingens regler for fældning af træer og er blevet bedt om at kontakte Hanne ved 
tvivlsspørgsmål. Det tages op kvartalsmødet.  Der vil snart blive indkaldt til møde i 



områdeudvalget 
 
d) Der afholdes sektionsmøde den 24. januar klokken 18 i Klostergården i Ourøgade. 
 
e) Flytning af busstoppested.  Movia vil ikke flytte busstoppestedet. De mener den 
giver god betjening af sportshallen. Allan klager. 
 
f) Punkter til bestyrelsesweekend den 23.-24. februar:  
Forretningsorden: Opgavefordelingsdiskussion (formandens opgaver m.m.). 
Procedurer for arbejde i udvalg. Aktivering af beboere. Visioner. 
 

9) Evt. 
Husk julefrokost og kvartalsmødet den 29. januar. Næste bestyrelsesmøde er flyttet til 
onsdag den 6. februar, da der er borgermøde om Nordhavnsvejen den 7. februar. 
Næste afdelingsmøde er den 21. maj: Bestyrelsen blev opfordret til at komme med 
forslag i god tid 
Rengøring: Svend får klager om utilstrækkelig rengøring i opgangene. Rengøringen er 
for dårlig. Tages stilling til nyt rengøringsselskab og tages op på næste kvartalsmøde. 
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